
 

                                             

Excluded Countries and Territories List – Applicable to all plans 

Your travel insurance policy will NOT cover your trip(s) if you are travelling to any of the countries and/or 

territories specified in the Company’s “Excluded Countries and Territories List” during your trip(s).  This 

List may be updated from time to time without prior notice.  We would strongly recommend you to 

check the latest “Excluded Countries and Territories List” before your trip starts and throughout the trip: 

Excluded countries and territories are listed as below: 

1. North Korea (DPRK); 

2. Cuba; 

3. Iran; 

4. Syria / Syrian Arab Republic; 

5. Crimea / Sevastopol; and 

6. Donetsk, Luhansk, Kherson and Zaporizhzhia Regions of Ukraine / Russia. 

 (updated as of Nov 2025) 

 

 

不承保國家及地區名單 – 適用於所有保險計劃 

如您的旅程會前往本公司「不承保國家及地區名單」所列之任何國家及／或地區，您的旅遊保險將

不會涵蓋該次旅程。此名單可能不時更新，恕不另行通知。我們強烈建議您在出發前及整個旅程期

間查閱最新的「不承保國家及地區名單」。 

不承保國家及地區包括： 

1. 北韓（朝鮮民主主義人民共和國）； 

2. 古巴； 

3. 伊朗； 

4. 敘利亞／敘利亞阿拉伯共和國； 

5. 克里米亞／塞瓦斯托波爾；及 

6. 俄羅斯／烏克蘭的頓涅茨克、盧甘斯克、赫爾松及扎波羅熱地區


